
Meir himmel på jorda  - Fornying, tryggleik, og glede! 

 

 

Tilstede: 

Irene Markegård, leder 

Leif Erik Haug, nestleder 

Synnøve Vågen Venås 

Håvard Venås 

Hilde Bakke Jensen 

Oddmund Jordheim 

Monika Bakko 

Prost Sveinung Hansen 

Møtende vara: Margit Løken 

Vare: Ole Embrikgård 

 

 

Ikke møtt: 

Øyvind Gjærde 

Sokneprest Camilla Osnes, permisjon 

 

 
MØTEBOK FOR HEMSEDAL SOKNERÅD  

TYSDAG 6. september Kl: 20:00-21:30 

 

 

Sak SR 72/22 Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

 

Sak SR 73/22 Godkjenning av møtebok 

Godkjent 

 

Sak SR 74/22 Prostens fem-minutt  

Det er prest på alle tjenester fram til desember, men leit det ikke er kommet noe fast på plass.  

Ingrid og Sissel har ansvaret for konf.arbeidet og andakter på bygdaheimen er i orden 

 

Fortalte om «Helhetlig menighetsplan» som er et system der man legger inn alle aktiviteter som  

trosopplæring, gudstjenste, kirkemusikk etc. Der kan man enkelt ta ut rapporter og se hva man 

gjør for hvilke aldersgrupper. Et nyttig verktøy for å se om man gjør det man ønsker.  

 

Med soknepresten i permisjon er det viktig at prosten er den man spør om det er ting man lurer på.  

 

Siste uka i oktober: Pride hallingdal og «Regnbuemesse» i ål.  

Alle kirkelige ansatte skal ila høsten øke sin «rosa kompetanse». 

 

 

Sak SR 75/22 Fauskivalen 

Inntekter: Ca 53 000 

Utgifter: 65 000, samt at det mangler faktura fra Fausko og Ole.  

Underskuddet dekkes av orgelfondet.  

Arrangementet var en suksess med stort oppmøte spesielt på messen, men også på konserten.  

 

Soknerådet oppfordres til å tenke hva vi ønsker å gjøre neste år og videre om det ikke lenger skal 

arrangeres Fauskival.   



Sak SR 76/22 Minilederkurs (MiLK) 

Kurset for høsten er avlyst da ingen er påmeldt. Men vi bruker året nå på å starte arbeidet med 

dagens konfirmanter og oppfordre til å bli ledere neste år.  

 

Britt Marie og Irene arrangerte tirsdag 6/9 et konfirmanttreff der alle 9.klassinger var invitert på 

«pizza og prat». Ingrid F Bakke, Birgit Solbakken og Sissel Rudningen var også med. Ingrid 

fortalte litt om oppstart og det ble vist en kort videosnutt fra Hektaleir. Ble opplevd som en bra 

ting å gjøre og noe vi ønsker å fortsette med videre år. Har fått feedback fra flere foreldre som 

synes det var en god ide å ha noe slik før påmeldingsfristen går ut.  

 

 

Sak SR 77/22 Prosjektor kyrkjestugu 

Det har nå kommet dit at vi må investere i en ny prosjektor. Dagens fungerer kun når man kobler 

direkte uten overgang, men det er ikke godt nok når vi nå skal over i vanlig bruk.  

 

Skolen skal snart avslutte leien, men det vil ikke være logisk at kun skolen skal være med på 

spleis. Da må vi må se på leiepris for alle.  

 

Vedtak: Det bestilles inn ny prosjektor som også kan brukes trådløst. Pengene tas fra giverfondet 

der det er satt av midler til oppussing av kyrkjestugu.  

 

 

Sak SR 78/22 Arrangement for høsten 

• Kirkekaffe 

o På gudstjenestelisten setter vi opp når det skal være kirkekaffe. Se litt på hvilken type 

gudstjeneste det er.  

o For 2022: 11/9 (6-års bok), 25/9 (konf.presentasjon), 16/10 (lys&liv)  

• 15 000 kr mottatt for tilskudd flyktninger 

Starten på nov: fex tirs 1/11: høre om noen fra ukraina ønsker å handle og lage mat.  

Tirs 6/12 julemat / godteposer / julemusikk ?  

invitere menigheten og alle flyktninger uavhengig av land. 

Ha det i kyrkjestugu.  

• Tur etter gudstjeneste: Starte opp igjen. Synnøve sjekker om noen tar på seg å arrangere 

• Salmekveld og ny klassisk orgelkonsert planlegges for høsten 

• «Musikk for alle» ved Tori, venter på dato 

• Joakim/Borgar i Lykkja? 

• Hanna i Lykkja før jul? 

• Adventskonsert. Irene arrangerer, spør en til om å hjelpe til.  

• Filmvisning om Hans Nilsen Hauge - bestille Infosenteret til å vise filmen  

• Lina Sandells sine salmer/B-karadn. Er det mulighet for dette enda? Høre om de kan over jul.    

 

 

Sak SR 71/22 Eventuelt  

o Medlem av møtepunkt komite trengs. Det kom forslag til navn.  

o Nominasjonskomite: Irene spør aktuelle kandidater om å sitte i komiteen. Sjekk om det er 

noen interessekonflikt.  

o Messehagelen; Prosten finner dato der denne skal brukes. Etter bruk vil den henges i monteret. 

o Britt Marie har søkt om trosopplæringsmidler; konfirmant kick-off («pizza og prat») for i år 

og neste år. Samt søkt sammen med Gol om foredrag fra «Helsesista».  

o Klesinnsamling med Open Heart  

o Irene sjekker hva de større organisasjonene praksiserer, hva Open Heart gjør med 

donasjoner som ikke sendes videre og hva de andre soknerådene tenker.  



o Prosjektet med utstyr for å bedre overføringen til bygdaheimen går mot ferdigstillelse da 

nettboksen har kommet. Monteres neste uke.  

 

 

 

Neste møte i SR blir tysdag 25 oktober 2022 kl. 20:00 (FR kl 1830)  

 

Leiar Irene Markegård 

6.9.2022 


